
СЛАВУТИЦЬКІЙ ТЕРИТОРІАЛЬНІЙ ГРОМАДІ 
ПІД СИЛУ ВСЕ

Загальні збори громади для Славутича не новина, але подія. На ці щорічні заходи завжди збирається багато людей, 
щоб не тільки поспілкуватися з міським головою, а й відчути пульс життя міста з усіма його барвами — досягненнями, 

невдачами та перспективами. Цьогорічні ж  збори, що відбулися 29 січня у великій залі Кіноконцертного комплексу, 
пройшли, як говорять, на одному диханні. Така атмосфера досягається в тому випадку, коли переважна більшість 

громади довіряє міському голові й готова до співпраці заради покращення життя. Відрадно, що пряма телетрансляція 
набагато розширила аудиторію учасників зборів. В порядку денному: звіт міського голови, підсумки 

соціально-економічного розвитку Славутича за 2006 рік та план дій на 2007-й
довим и ресур сам и . Н едо
статність гуртожитків стримує 
розвиток вищої освіти, проф- 
техосвіти, в той же час рівень 
безробіття зафіксовано 4,1%. 
Робочі місця в Славутичі ма
ють 13 323 чоловіка  (всього 
населення біля 25 тис.).

Скільки треба зробити, щоб 
у промзоні, на забутій Богом 
зем л і, з ’я вил ися  п ід пр и є м 
ства? А вони з’являються, бо 
місто створює умови. “І хоча не 
можна штучно утримувати кон
куренцію, —  сказав міський го
лова, —  ми повинні відкрито 
шукати шляхи і лобіювати інте
реси славутицьких організацій 
і підприємств. А  про те, як про
зоро проходить приватизація в 
С л авутич і, можна писати 
підручники для країн з пере
хідною економікою”.

Так, у нашому 
м іст і інакш е і не 
може бути, бо ство
рено систему конт
ролю за викорис
танням коштів, зас
луховую ться звіти 
на виконкомі, гро
мадській раді, депу
татських комісіях, 
сесіях. Не менший 
контроль існує і за 
тарифами на кому
нальні послуги. Він 
здійснюється досві
дченою командою 
на чолі з шановним 
В І.Купним. Славу
тич залучив до про
цесу вивчення 
м ісько ї тариф ної 
політики ще й нау

ковців з Академії 
наук.

Тему надання 
славутчанам жит
л о в о -ко м у н а л ь 
них послуг про
довжила у своєму 
виступі директор 
КП Ж КЦ  Ірина 
Жаболенко.

Неодноразово 
Володимир Пет
рович повертався 
до питання збере
ження всього того, 
що вдалося ство
рити за ці роки, до 
виконання наших 
об’єднуючих про
грам “Славутич -  
наш дім”, “Я -  жи
тель міста”.

Як можна -в  
такому славному 
місті зухвало поводитись?! 
Місто абсолютно здорове з усіх 
точок зору, треба тільки допо
могти декому виправити своє 
життя, а громаді повідомити, 
зафіксувати ті чи інші негативні 
явища. Володимир Петрович 
запевнив: “Ми все зробим о, 
щоб була виправлена ситуація. 
І якщо не вистачить сил в нашої 
міліції, то немає проблем зап
росити допомогу” ...

М іський голова запевнив 
славутчан, що все зробить, 
щоб у місті будували житло. 
В ідш л іф овується  схема пе
редачі людям усього ж итло
вого фонду, який є зараз у 
к о м у н а л ь н ій  в л а с н о с т і.  У 
2006 році покращили житлові 
умови 46 сімей.

Місто готується до відзна
чення свого 20-річчя. Є дору
чення Прем’єр-міністра Украї
ни В.Ф.Януковича про підготов
ку ювілейних заходів. Це не 
тільки проведення свята в пер
шу суботу червня 2007 року (а 
воно обов’язково потрібне для 
д ітей, для будівельників, які 
будували місто, для всієї гро
мади), а головне — приверну
ти увагу центральних органів 
виконавчої влади до Славути
ча і нагадати про ту функцію, 
яку виконує місто в подоланні 
наслідків аварії.

На думку м іського голови 
Славутича, в Україні не виста
чає закону про відповідальність 
чи н о в н и к ів  за невиконання 
прийнятих законів, постанов та

всіх нормативних актів. Від цьо
го страждає і Славутич.

Володимир Удовиченко дав 
відповіді на запитання славут
чан, подякував за роботу в 
минулому році і закликав гро
маду дбати про майбутнє, щоб 
Славутич завжди був конкурен
тним у цьому світі.

На загальних зборах грома
дян був оголошений конкурс до 
20-річчя міста на два монумен
ти -  “Білий ангел Славутича” і 
учасникам ліквідації наслідків 
аварії на Чорнобильській АЕС. 
П ерш ий проект за участю  
скульптора Олексія Володими- 
рова і ар х іте кто р а  С ергія  
Швідченка був представлений 
зі сцени Кіноконцертного комп
лексу. Міський голова дав та
кож інф орм ацію  і заручився 
п ід трим кою  гром ади щодо 
участі міста в конкурсі на роз
міщення нового багатоцільово
го дослідницького реактора в 
Славутицькому регіоні.

Людмила ЛЮБИВА, 
завідуюча Центром 

інформації

У своїй доповіді міський 
голова Володимир Удови
ченко використовував наочні 
засоби: діаграми, фотофак- 
ти, порівняльні таблиці.

Він підкреслив, що сьо
годні місто Славутич конку
рентоспроможне, комфортне 
для життя, це місто найсу
часнішої соціальної інфрас
труктури, сприятливе для 
підростаючого покоління.

2006 рік був для Славути
ча надзвичайно складним. 
П ростежується зниження 
уваги галузі до міст атомної 
енергетики. Як зауважив до
повідач, така тенденція буде 
правильною тоді, коли запра
цює ринкова економіка і ста
нуть суттєвими заробітна 
плата, достойні пенсії та 
медичне обслуговування.

М инулий р ік С лавутич 
починав з великого деф іци
ту бюджету —  6,5 млн. грн., і 
через вилучення віддавали
ся такі ж  суми державі.

За дослідженнями Інсти
туту реформ, економічні по
казники Славутича —  на дру
гому місці в Україні, а якщо 
брати соціальну інфраструк
туру, то їй немає рівних.

Надходження інвестицій 
по підприємствах спеціаль
ної економічної зони “Славу
тич" складають 3737,6 тис. 
дол. США. Коефіцієнт при
родного приросту населення 
по нашому місту на 1000 
чол. складає +3,1, відповід
ний показник по Київській 
області становить —  8,1.

В місті є проблема з тру


